

藝術到家 Art Together | 香港觀鳥會 Hong Kong Bird Watching Society
《落塘源野藝術節》參與式創作 申請表格
Application Form for Participatory Art in Fishpond Diving Sustainable Art Festival

2018年1月，藝術到家與香港觀鳥會合作舉辦《魚塘源野藝術節》。一連兩天的藝術節，結合地景藝術、工作坊、及生態導賞，讓參加者於元朗大生圍享受漫步魚塘的週末，在欣賞藝術的同時，也了解魚塘的生態價值及學習永續生活的態度。

2019年1月，我們將舉辦以藝術教育為主軸的《落塘源野藝術節》，與學生和公眾一起「落塘」，在課室以外學習、參與魚塘藝術節。

為令藝術節更豐富生動，我們現公開招募4位藝術家，於藝術節當天進行「參與式創作」環節。藝術家可通過不同的創作媒介，與公眾參與者互動，讓參加者投入到大生圍的環境氛圍中。

有意參加者請填妥申請表格，於**2018年9月20日或之前**將表格電郵至 info@arttogether.org。本會經初步評審後，將邀請入圍的藝術家於2018年10月初進行面談，以更深入了解各申請者的藝術理念，並將於2018年10月底公布結果。

參與藝術家需要：

於2019年1月19及20日的其中一天，進行兩節各1小時的參與式藝術展演，邀請公眾介入或進入其創作，並以創作回應大生圍的環境。

參與藝術家將可獲：

HK \$ 2500 藝術家酬金

HK \$ 500 藝術製作費

In January 2018, Fish Pond Sustainable Art Festival, co-organized by Art Together and The Hong Kong Bird Watching Society, drew the public to Tai Sang Wai for a sustainable weekend of land art appreciation and nature education.

In January 2019, we shall bring it further. With Fish Pond Diving Sustainable Art Festival we invite students to leave their classrooms and the public from everywhere to participate in our outdoor art-making. To enliven our two-day festival, we are now opening application for FOUR participatory art sessions. Artists are invited to interact and engage audience in any kinds of art form.

Interested parties may fill in the application form and send it to info@arttogether.org on or before 20/09/2018. Shortlisted applicants will be invited for a chat in early October 2018. The result will be announced in late October 2018.

We would like the artist to hold:

Two participatory art sessions (1 hour each) on either 19th or 20th January 2018, focusing on audience engagement and the natural environment of Tai Sang Wai.

We shall provide the artist with:

HK\$2500 Artist Fee

HK\$500 Production Fee

個人資料 Personal Information	
姓名 Name (中文)	(English)
電郵地址 Email Address :	
聯絡電話 Phone No. :	
創作意向 Creative Intention	
<p>請用不多於 1,000 字簡介： 1) 你的創作理念；及 2) 創作媒介/方法；及 3) 公眾參與的方法。 Please introduce 1) the artistic idea about your upcoming participatory art piece in the festival, 2) media of your artwork and 3) the participatory elements in your piece, in no more than 1,000 words</p>	

<p>請提供二至三件/組 你以往的作品資料，以反映你的創作方向。 Please provide 2 or 3 examples of your previous works that help illustrate your artistic direction.</p>	
1	
<p>作品名稱 Title</p>	<ul style="list-style-type: none"> • 作品名稱 (創作年份) • Title (Year)
<p>作品簡介 Introduction</p>	<ul style="list-style-type: none"> • 請用不多於 50 字介紹 • Please describe it in no more than 50 words.
<p>作品圖片 Photos</p>	<ul style="list-style-type: none"> • 最多五張圖片；各檔不大於 8Mbytes；JPEG 圖片格式 • Maximum 5 photos; No more than 8Mbytes; JPEG format • 如有錄像檔 只需提供 hyperlinks • Please provide hyperlink if it is in video format. <p>檔案名稱 File Name :</p>
2	
<p>作品名稱 Title</p>	<ul style="list-style-type: none"> • 作品名稱 (創作年份) • Title (Year)
<p>作品簡介 Introduction</p>	<ul style="list-style-type: none"> • 請用不多於 50 字介紹 • Please describe it in no more than 50 words.

<p>作品圖片 Photos</p>	<ul style="list-style-type: none"> • 最多五張圖片；各檔不大於 8Mbytes；JPEG 圖片格式 • Maximum 5 photos; No more than 8Mbytes; JPEG format • 如有錄像檔 只需提供 hyperlinks • Please provide hyperlink if it is in video format. <p>檔案名稱 File Name :</p>
<p>3</p>	
<p>作品名稱 Title</p>	<ul style="list-style-type: none"> • 作品名稱 (創作年份) • Title (Year)
<p>作品簡介 Introduction</p>	<ul style="list-style-type: none"> • 請用不多於 50 字介紹 • Please describe it in no more than 50 words.
<p>作品圖片 Photos</p>	<ul style="list-style-type: none"> • 最多五張圖片；各檔不大於 8Mbytes；JPEG 圖片格式 • Maximum 5 photos; No more than 8Mbytes; JPEG format • 如有錄像檔 只需提供 hyperlinks • Please provide hyperlink if it is in video format. <p>檔案名稱 File Name :</p>